

Questions and Answers / Questions et Réponses

No./N° **005**

Project Description / Description de projet		
High Profile 100W PEMFC Test Station		
Solicitation No./ N° de sollicitation 23-58097	Project No./N° de projet 927560	W.O. No./N° d'ordre de travail
Contracting Authority / l'autorité contractante Cindy Marshall	Date November 24, 2023	
<p>Notice:</p> <p>This Q&A shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the RFP.</p>		<p>Avis:</p> <p>Cet Q&R fait partie intégrale des dossiers d'appel d'offres; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec la DDP.</p>

Amendment No. 005

This amendment is being raised to 1) Revision to Annex B – Basis of Payment

1) At Annex B – Basis of payment

Delete: Annex B – Basis of Payment

Insert: Annex B – Basis of Payment - Revision 1

ANNEX B - BASIS OF PAYMENT Revision 1

The Contractor will be paid fix lump sum amount for A. Firm Requirement in Canadian funds for the supply and delivery of the goods and services in accordance with Annex A – Statement of Requirement, Delivered at Place (DAP) at destination including all delivery charges. Customs duties are excluded and applicable taxes are extra.

Financial Evaluation : Bidders must provide a price for both A. Firm Requirements and B. Optional Requirements for Evaluation purposes only. Italic text will be removed at contract award.

A. Firm Requirement

Item	Description	Number of Units	Unit of Issue	Extended Fixed Price (CND)
1	<ul style="list-style-type: none"> - One 100W PEMFC test station, - Software, - Manuals, - Installation, - Training, and - Extended warranty. 	1	Lump Sum A	\$ _____

B. Optional Requirement

Item	Description	Number of Units	Unit of Issue	Extended Fixed Price (CND)
1	A fully Integrated EIS (Gamry Interface 5000E)	1	each	\$ _____
2.	Cyclic and Linear Voltammetry	1	each	\$ _____

3.	Online water conductivity meter with measurement range to 100 μ S/cm/, or higher.	2	each	\$ _____
4.	Consumables Kit including the parts used in the test station, such as thermocouples, filters, seals, fuses, insulation etc.	1	each	\$ _____
	Sum of all line Items		Total Sum B:	\$ _____

TOTAL EVALUATED PRICE is the Aggregate the Total of Sum A. Firm Requirement and Sum B. Optional Requirement

1.	<i>Price used in Evaluation: Aggregate Total (Aggregate of Sum A + Sum B)</i>		<i>Total Evaluated Price</i>	\$ _____
2.	<i>Applicable Taxes extra</i>		<i>HST 13%</i>	\$ _____

All other terms and conditions of the solicitation remain the same.

Modification no 005

Cette modification est soulevée pour 1) Révision Annexe B – Base de paiement

Supprimer : Annexe B – Base de paiement

Insérer : Annexe B — Base de paiement — Révision 1

ANNEXE B – BASE DE PAIEMENT Révision 1

L'entrepreneur sera payé un montant forfaitaire fixe pour le besoin ferme (A) en dollars canadiens pour la fourniture et la livraison des biens et services, conformément à l'annexe A – Énoncé des besoins, rendus au lieu de destination (RLD), y compris tous les frais de livraison. Les droits de douane sont exclus et les taxes applicables sont en sus.

Évaluation financière : Les soumissionnaires doivent fournir un prix pour le besoin ferme (A) et le besoin optionnel (B) aux fins d'évaluation seulement. *Le texte en italique sera supprimé après l'attribution du contrat.*

C. Besoin ferme

Élément	Description	Nombre	Unité de distribution	Prix fixe calculé (CAN)
1	- Un poste d'essai de PCMEP de 100 W - Logiciel - Manuels - Installation - Formation - garantie	1	Montant forfaitaire A	_____ \$

D. Besoin optionnel

Élément	Description	Nombre	Unité de distribution	Prix fixe calculé (CAN)
1.	SIE entièrement intégrée (Gamry Interface 5000E)	1	chacun	_____ \$
2.	Voltampérométrie cyclique et linéaire	1	chacun	_____ \$

3.	Conductivimètre en ligne pour l'eau doté d'une plage de mesure de 100 µS/cm/, ou plus	2	chacun	_____ \$
4.	Ensemble de produits consommables, y compris les pièces utilisées dans la station d'essai comme les thermocouples, les filtres, les joints, les fusibles, l'isolation, etc.	1	chacun	_____ \$
	Somme de tous les éléments		Somme totale B	_____ \$

Le **PRIX TOTAL ÉVALUÉ** est le total de la somme A (besoin ferme) et de la somme B (besoin optionnel).

1.	Prix utilisé dans l'évaluation : Somme totale (somme A + somme B)		Total estimatif	_____ \$
2.	Taxes applicables en sus		TVH de 13 %	_____ \$

Toutes les autres modalités de l'invitation à soumissionner demeurent inchangées.